

參加「2020/21 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈K1學位空缺資料的幼稚園名單  
List of Kindergartens participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes  
for the 2020/21 School Year to release K1 vacancy information

**注意事項 Points to Note:**

- 以下為2020/21 K1學位空缺資料 (截至2020年7月7日)。請留意有關資料只供參考，學校或會作出更新。  
The following vacancy information of 2020/21 K1 classes reflects the position as at 7 July 2020. Please note that the information is for reference only and subject to updating.
- 如需尋找幼兒班學位，應直接致電聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。  
For seeking K1 places, please call relevant KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.
- 如需要更多有關幼稚園資料，可直接致電聯絡相關幼稚園或瀏覽幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (https://www.chsc.hk/kindergarten)。  
For more information about KGs, please approach relevant KGs direct or browse the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (https://www.chsc.hk/kindergarten).
- 下表相關項目的註釋 Annotations of relevant items in the table below :
  - 學位空缺情況 Vacancy :  
Y – 有學位空缺 With vacancy  
N – 沒有學位空缺 Without vacancy  
P – 正處理候補名單上的申請 Applications on the waiting list being processed
  - 如學校名稱旁加上 # 號，即表示該校沒有參加幼稚園教育計劃。

	學校名稱 School Name (依英文字母順序排列 Listed in alphabetical order)	電話 Telephone	學位空缺情況 Vacancy (請參閱注意事項 See Points to Note)
1	香港小童群益會樂緻幼稚園 (灣仔) BGCAHK CHEERLAND KINDERGARTEN (WANCHAI)	2529 8484	Y
2	中華基督教會灣仔堂幼稚園 CCC WANCHAI CHURCH KINDERGARTEN	2527 9615	Y
3	香港基督教服務處時代幼兒學校 HKCS TIMES NURSERY SCHOOL	2833 6600	Y
4	香港靈糧堂幼稚園 HONG KONG LING LIANG CHURCH KG	2576 5881	N
5	KHALSA DIWAN KINDERGARTEN	2702 0366	Y
6	穆斯林幼稚園 MUSLIM COMMUNITY KINDERGARTEN	2891 0552	Y
7	愛群道浸信會呂郭碧鳳幼稚園 OI KWAN RD BAPT CH LUI KWOK PAT FONG KG	2893 2715 2891 2172	N
8	保良局朱李月華幼稚園 PLK CHU LEE YUET WAH KINDERGARTEN	2277 8383	N
9	保良局莊啓程幼稚園 PLK VICWOOD CHONG KEE TING KINDERGARTEN	2894 9921	Y
10	寶血幼稚園 PRECIOUS BLOOD KINDERGARTEN	2572 3773	Y
11	聖雅各福群會銅鑼灣幼稚園 SJS CAUSEWAY BAY KG	2808 1780 2808 1391	N
12	聖雅各福群會麥潔蓮幼稚園 SJS KATHLEEN MCDOUALL KG	2596 2523	P
13	聖公會聖基道幼兒園 (灣仔) SKH ST CHRISTOPHER'S NURSERY(WAN CHAI)	2832 7101	Y
14	東華三院伍尚能紀念幼兒園 TWGHS NG SHEUNG LAN MEMORIAL NUR SCH	2507 3997	N